
گروه فرهنگ و هنر- هالیوود همیشــه علاقه خاصی نسبت به فیلم های 
ماشین ســواری داشــته، مخصوصاً چون این ورزش می تواند جذبه بصری 
خاصی داشته باشد و در عین حال از ارزش درام بالا و شخصیت های کله شق 

و منطقی بهره ببرد.
ظاهراً هالیوود هنوز عاشــق ماشــین های سریع است. یک پروژه جدید 
درباره ماشــین های مســابقه ای که تعدادی چهره بزرگ به آن متصل هستند 
باعث شــده استودیوها و استریمرها وارد نبردی شوند تا حقوق پخش آن را 

در مزایده ببرند.
این پروژه هنوز عنوانی رســمی ندارد اما برد پیت قرار اســت ســتاره 
آن باشــد و جوزف کوزینسکی فیلمســاز »تاپ گان: ماوریک« روی صندلی 

کارگردانی آن می نشیند.
هنوز داســتان دقیق فیلم مشخص نیست اما منابع آگاه می گویند لوییس 

همیلتون راننده افسانه ای بریتانیایی در این پروژه حضور دارد.
جــری بروکهایمر تهیه کننده کارکشــته و ارن کروگــر فیلم نامه نویس 
کــه در »ماوریک« با کوزینســکی همکاری کرده هم قرار اســت بخشــی 
 از ایــن پــروژه باشــند کــه می تواند بلاکباســتر بــزرگ بعــدی هالیوود 

باشد.
به گفته منابع، اســتودیوهای پارامونت، ام جی ام و یونیورسال و همچنین 
اســتریمرهایی مانند نت فلیکس، اپل و آمازون تا به حال پیشــنهادهایی برای 
خرید حقوق پخش این فیلم ارایه داده اند. حتی دیزنی که معمولاً از این جور 

رقابت ها کناره گیری می کند هم قصد دارد این پروژه را خریداری کند.
پیت و کوزینسکی سال هاســت که قصد دارند یک فیلم ماشین سواری 
رقابتی درســت کنند. در ســال ۲۰۱۳، پیت قصد داشت وارد پروژه »حسابی 
بران« شــود که کوزینســکی می خواست آن را کارگردانی کند و تام کروز هم 
در آن حضور داشت. اما آن پروژه در نهایت تبدیل به »فورد مقابل فراری« با 

بازیگران و کارگردان کاملًا جدید شد.
هالیوود همیشــه علاقه خاصی نسبت به فیلم های ماشین سواری داشته، 
مخصوصاً چون این ورزش می تواند جذبه بصری خاصی داشــته باشــد و 
 در عیــن حــال از ارزش درام بالا و شــخصیت های کله شــق و منطقی بهره 

ببرد.
این ورزش همچنین همیشه بازیگران هالیوودی را جذب خود کرده که 

شاید بهترین مثال آن ها استیو مک کویین باشد.
در نهایــت، با وجود اینکه تمام فیلم هــای این چنینی به موفقیت باکس 
آفیسی دست نیافته اند که از جمله آن ها می توان از »راش« ساخته ران هاوارد 
نــام برد، فیلم هایی مانند »فورد مقابل فراری« که موفق می شــوند، هم باکس 

آفیس و هم فصل جوایز را به تسخیر خود در می آورند.

رقابت کمپانی ها برای پخش؛

برد پیت ستاره یک فیلم ماشین رانی می شود  

فرهنگ و هنر 8
گــروه فرهنگ و هنــر- آیین 
گشــایش نمایشگاه »نغمه مانا« برگزار 
شد. این نمایشگاه که شامل ۷۹ پوستر، 
۲۷ نشــانه و نشانه نوشته و ۲۱ تابلوی 
نفیــس از هنرمنــدان عضــو انجمن  
خوشنویســان ایران اســت، در خانه 

هنرمندان ایران گشایش یافته است.
 آیین گشایش نمایشگاه »نغمه مانا« 
همراه با نکوداشت زنده یاد محمدرضا 
شجریان با حضور چهره های برجسته 
حوزه موســیقی و فرهنــگ و هنر  در 
سالن استاد شهناز خانه هنرمندان ایران 

برگزار شد. 
در ابتــدای این مراســم، مجید 
رجبی معمار، مدیرعامل خانه هنرمندان 
ایران گفت: »به همه استادان و هنرمندان 
خوشامد می گویم. نمایشگاه »نغمه مانا« 
به بهانه نکوداشت خســرو آواز ایران 
استاد محمدرضا شجریان برگزار شده 
است. ایشان به معنای واقعی ذوالفنون 
بودند؛ هم در موســیقی، هم در آواز و 
شناخت شــعر و ادبیات. ایشان نقشی 
جدی در احیای شــعر پارسی، کهن و 
حتی سپید و در خوشنویسی نیز مهارت 
داشتند. ایشان در قرائت قرآن کریم نیز 
بســیار لحن زیبایی داشتند. هیچ وقت 
خــود نمی پذیرفتند مســئولیتی را در 
ســمتی قبول کنند و بر این نکته استاد 
امیرخانی صحه می گذارند اما همواره 
به عنوان مشــاور عالــی در کنار خانه 
هنرمندان بودند و کمک کردند تا اینجا 

مامنی برای هنرمندان باشد.«
وی اضافــه کــرد: »از افتخارات 
خانه هنرمندان ایران این است که استاد 
شــجریان دو بار در ایــن محل کارگاه 
تخصصی و نمایشگاه داشته اند. ملت 
ایران قدرشــناس هنر اســت و استاد 
شجریان علاقه خود را به تاریخ فرهنگ 
و هنر ایران ثابت کرده اند. استاد شجریان 
به گل و گیاه علاقه زیادی داشــتند و به 
نظرم گویی ایــن هنرمند بزرگ بعد از 

درگذشت تازه شکفته شدند.«
غلامحســین  پیشــنهاد   
امیرخانی به خانه هنرمندان ایران
امیرخانی هنرمند  غلامحســین 
انجمــن  رییــس  و  خوشــنویس 
خوشنویسان ایران هنرمند دیگری بود 
که در این مراسم به سخنرانی پرداخت. 
وی عنوان کرد: سعادت و برکتی است 
که به بهانه نکوداشــت اســتادی عزیز 
دورهم جمع شــده ایم. شــاید خانه 
هنرمندان ایران بتواند تمهیدی بیندیشد 
که جلســات فصلی یا مستمر برگزار 
کنیــم و هنرمندان عزیز دســت کم از 
دیدار یکدیگر بی نصیب نمانند. پیشنهاد 
می کنم که به طور جدی خانه هنرمندان 
ایران بر این امر برنامه ریزی و اقدام کند. 
امیرخانی به اشــاره به خاطراتی 
از محمدرضــا شــجریان توضیح داد: 
»همــه ملت ما به هم عصری با اســتاد 
شــجریان افتخار می کننــد. در طول 
تاریخ چراغ های روشــنی داشته ایم که 
جغرافیای فرهنگی ما را روشن کرده و 
آنان که مشتاق زیبایی و کمال و لطافت و 
معرفت و هنر هستند، از صدای آسمانی 
استاد شجریان، مشام جان خود را معطر 
کرده انــد و این بهره منــدی همچنان 
ادامه دارد. متاســفانه ملت ما به دلایلی 
که مفصل است، ماموریت دارد گویی 

خودش را معرفی نکند.«
شجریان اســتاد تمام هنر 

است
محمدجواد حق شــناس نیز در 
ادامه بیان کرد: »تکریم بزرگان یک رسم 
دیرین ایرانی است. نمایشگاه »نغمه مانا« 
با مشارکت هنرمندان طراح، گرافیست 
و خوشنویس ادای دینی به خسرو آواز 
ایران دارد. استاد شفیعی کدکنی هنگام 
صحبــت از شــجریان می گوید حق 
خــودم نمی دانم درباره هنر او صحبت 
کنم. جایگاه او در هنر آواز ایران به مثابه 

جایگاه حافظ در شعر ایران است.

در حق او جز ســتایش و احترام 
چیز دیگری نمی توان گفت. بی گمان او 
از ســرآمدان هنر ایران و نکوداشت او 
وظیفه ای فرهنگی است. ویژگی ممتاز 
شجریان جامعیت اوست و استاد تمام 

هنر است.«
وی اضافــه کرد: »اهتمام او به هنر 
این هنرمند را از ایفای نقش اجتماعی و 
مسئولیت های انسانی غافل نساخته بوده 
است. او بخش برجسته ای از تاریخ هنر 
معاصر ایران است که امیدوارم مقامات و 
مسئولان فرهنگی به مسئولیت فرهنگی 
خویش به شایستگی عمل و دین خود 

را به استاد شجریان ادا کنند. آثار او چنان 
متنوع و تاثیرگذار است که سال ها پویش 

و پایش در این باغ ارغوان می طلبد.«
بردیا صدرنوری، رهبر ارکستر و 
مدیرعامل موسسه فرهنگی هنری راد 
نــو اندیش قطعاتی را با پیانو نواخت و 
حاضران در ســالن نغمه »مرغ سحر« 
محمدرضا شجریان را همراه با نواختن 

او همخوانی کردند. 
 هنر شــجریان نیاز انسان 

است
حسین علیزاده نیز در بخش بعدی 
آیین گشــایش نمایشــگاه »نغمه مانا« 

به روی ســن رفت و گفت: »آســمان 
تهران امروز آبی اســت و من صبح زود 
از خواب بیدار شدم و دلم می خواست 
واژه امید را که در آســمان دیده می شد، 
از دست ندهم. گویی همه روزهای ما 
مثل هوایمان بی امید است اما امید باید 
باشــد. هنر امیدآفرین است و شاید به 
همین دلیل عده ای دوستش ندارند زیرا 
آن ها با زندگی مخالف هســتند. باید از 
آسمان آبی لذت ببریم. پوستر نمایشگاه 
نیز تصویری از خورشــید میان آسمان 
آبی دارد و آن خورشید شجریان است.«

وی اضافــه کرد: »پاییــز زیبایی 

است و رنگ هایش می درخشند. وقتی 
از بوســتان هنرمندان به سمت به خانه 
هنرمندان می آمدم، حس کردم دارم به 
یک جزیره وارد می شــوم که گویی در 
شهر ما نیست. زیرا اگر من خارج از این 
جزیره نام محمدرضا شجریان را ببرم 
ممکن است آوردن نامش ممنوع باشد. 
ما امروز خرامــان خرامان به جزیره ای 
آمده ایم که می توان اسم او را بلند گفت. 
محمدرضا شجریان در قلب مردم جای 
دارد. در یک ســالی که از درگذشــت 
او می گذرد، اتفاق زیــاد رخ داد اما در 
تاریخ همیشــه هنرمندانی می مانند که 

صرفا هنرشان برجسته نیست. از روزی 
که او را از دست دادیم اتفاقا او را بیشتر 

بین خود داریم.«
علیزاده بــا انتقاد از کاربرد برخی 
توضیحــات دربــاره شــجریان در 
شــبکه های خارجی بیان کرد: »رادیو 
و تلویزیون ما که اوضاعش مشــخص 
است و این میان ما به فرستنده های دیگر 
گاهی مراجعه می کنیــم زیرا همه مان 
بغضی داشتیم که تا امروز هم همراهمان 
است اما من دیدم که این فرستنده ها هم 
حرف هایی می زدند مثل این که شجریان 
هنرمند بااستعدادی بود. یا مثلا در یک 
برنامــه فردی که اصلا خواننده نبود، به 
یاد محمدرضا شجریان خواند. در کل 
بایــد بگویم در دنیای متضادی زندگی 
می کنیم اما نام محمدرضا شجریان خود 
اتحاد ایجاد می کند و همیشه این اتحاد را 
خوانده است. الان هم نام شجریان است 
که اینجا ما را کنار هم جمع کرده است. 
در جامعه نام او را همه می شناسند حتی 
اگر هنرش را نشناسند زیرا پشت همه 
این هنرها شعور، جسارت و شجاعت 

است.«
وی خاطر نشــان کرد: »هیچ کس 
نمی توانست به شجریان زور بگوید. او 
خوش سفر بود و در سفرهایمان گاهی 
ســر بار و وسایل بچه ها را می گرفت و 
کمکشــان می کرد وقتی اجازه ندادند 
ســازهایمان را که تعــدادش زیاد بود، 
بــا هواپیمایی در آمریکا جابه جا کنیم، 
او ســوار هواپیما نشد و ما نصف روز 
در فــرودگاه ماندیم تــا بالاخره یک 
هواپیما شــرایط را بپذیرد. او هرآنچه 
می خواســت به دست می آورد. چیزی 
که این روحیــه اش باید برای ما درس 
باشــد. این که عادت نکنیم صرفا یک 
خیابان به نامش کنیم. هنر او با شخصیتی 
شکل گرفته است که در واقع آن است 
کــه نمی تواند تکرار شــود. صدای او 
صدای عشق است و اگر کسی با عشق 

خصومتی دارد با او خصومت دارد. هنر 
شجریان نیاز انسان است.«

سیل غم نبودن پدر من را با 
خود می برد

همایون شــجریان نیــز در ادامه 
عنــوان کرد: »صحبت هــا درباره پدر 
می تواند جنبه های مختلفی داشته باشد 
اگر بخواهم به طور کلی درباره او چیزی 
بگویم این است که پدرم تک بعدی نبود 
و بهتر است بگویم نیست زیرا رفتنش 
را بــاور ندارم و ایــن موضوع را هر از 
گاهی کاملا فراموش می کنم. او درباره 
هر مساله ای کندوکاو می کرد شاید حتی 
دربــاره راز یک معما یا یک بازی یک 
ماه زمان صــرف می کرد یا در کودکی 
می دیدیم بعد از اینکه شام می خورد به 
زیرزمین می رفت تا ماشین رختشویی 
را خــودش تعمیر کند. همین مســاله 
باعث شد عشق و تمرکز و توانایی اش 
در آن را بر هر چیزی مصروف کند و در 

آن بدرخشد.« 
وی ادامــه داد: »خاطــرات زیاد 
اســت و لذت بخش و بعضی هایش ما 
را به تعجب وامی دارد. عمویم خاطرات 
زیادی از او دارد که از او خواسته ام آن را 
مکتوب کند. از برگزاری این نکوداشت 
سپاســگزارم و در یک سال گذشته از 
رفتن به هــر جمعی پرهیز کرده ام زیرا 
توانش را ندارم و سیل غم من را با خود 
می برد اما از ســویی آنقدر حضور این 
عزیزان و زیر سایه شــان بودن غنیمت 

است که خودش شیرینی هایی دارد.«
همایــون شــجریان، حســین 
علیزاده، سهیل محمودی، غلامحسین 
امیرخانی، حمیدرضا نوربخش، علی 
دهکردی، مجید رجبی معمار، اسرافیل 
شیرچی، علی بوستان، هوشنگ اردلان، 
مظفر شــفیعی، ، علی جهاندار، بردیا 
صدرنوری، محسن ســلیمانی و... در 

این مراسم حضور داشتند.
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گروه فرهنگ و هنر- تهیه کننده 
»پوســت« بیان کرد که باید به سمت 
ســینمای قصه  گو و داستانی حرکت 
کــرد تا قصه و محتوای فیلم مخاطب 
را جذب کند و انحصارهایی که روی 

اسم ها و افراد است، از بین برود.
محمدرضا مصبــاح تهیه کننده 
»پوست« ساخته بهمن و بهرام ارک با 
اشاره به اینکه عده ای قبل از اکران این 
فیلم سینمایی تصور می کردند مخاطبان 
عام جذب این اثر نخواهند شــد، بیان 
کرد: اکران »پوست« در شرایط بحرانی 
سینما که ۲ سال است با کرونا دست و 
پنجه نرم می کند، به بسیاری از دوستان 
ثابــت کرد که فیلم هــای این چنینی 

می توانند مخاطب عام داشته باشند.
وی با اشــاره به اینکــه تاکنون 
بیش از ۶۰ هزار نفر این فیلم را تماشا 
کرده اند، گفت: »پوست« از مختصات 
خاصی برخوردار اســت و از بازیگر 
چهره هم اســتفاده نکرده اما موفقیت 
این فیلم در اکران نشــان داد مخاطب 

عام، سینمای قصه گو را دوست دارد.
تهیه کننده »پوســت« ادامه داد: 
فارغ از همه چهره ها و اســم ها، یک 
فیلم به واســطه محتوای و ارائه بدون 
لکنت قصه می تواند مخاطب را جذب 
کند البته در این مســیر در نظر گرفتن 
سانس ها و ســالن های خوب برای 

فیلم ها قطعاً تأثیرگذار است.
در  تجــاری  نــگاه 

سینماداری مهم است
مصباح دربــاره توجه 

ســینماداران بــه اکــران 
فیلم هایی کــه تنها برای 
گیشه ساخته می شوند، 
اظهار کرد: طبیعتاً در 
ســینماداری فارغ از 
که  فرهنگی  بحث 
این شغل و جایگاه 
دارد، نگاه تجاری 
به موضــوع فیلم 

برای اکران آن مهم 
است چراکه باید به 

طریقی هزینه های نگهداری ســینما 
از جملــه پرداخت حقوق پرســنل، 
بازســازی آن و… تأمین شود بدین 
ترتیب طبیعی اســت که سینماداران 
بیشتر به سمت اکران فیلم هایی بروند 
که در فروش اتفاق بهتری برایشان رخ 

می دهد.
وی افــزود: حتــی در گردونه 
رقابــت که ممکن اســت چند فیلم 
خوب اکران شوند، سینمادار به سراغ 
اثری می رود که فروش بیشتری دارد 
اما اگر بخواهیم نگاهی کلان به قضیه 
اکران داشته باشــیم باید بگوییم که 
سیاستگذاران باید سبد اکران را یک 
سبد جامع از همه ژانرها و سلیقه ها در 
نظر بگیرند، ترکیبی را برای سینمادار 
تعریــف کنند که فقــط نگاه تجاری 
نداشته باشد و در کنار اکران فیلم های 

تجاری برای کســب درآمد و ســود، 
فیلم هایی را که جنبه تجاری اش کمتر 
و بیشــتر هنری و قصه گو است، روی 

پرده ببرد.
این تهیه کننده سینما تاکید کرد: 
یک زمانــی دولت به این قضیه توجه 
و مؤسســه »هنروتجربه« را ایجاد کرد 
امــا ظرفیت آن به قدری نیســت که 
بتواند این بار را به دوش بکشد طبیعتاً 
ســینماهای سراسر کشور باید در این 
قصه ســهیم شوند و کمک کنند شاید 
اکران »پوست« و توجه مردم به این نوع 
سینما هم این نوید را به ما می دهد که در 
آینده سینماداران با مخاطبان عام سینما 
همراه شوند، به اکران اینگونه فیلم ها 
توجه کنند و ما در سبد اکران فیلم های 

این چنینی را داشته باشیم.
پذیرفتــن پخــش فیلــم 

»پوست« جسارت می خواست
مصباح با اشــاره به اینکه شاید 
اســتقبال مخاطبان از »پوست« برای 
عوامل هم قابل باور نبود، تصریح کرد: 
فعالیت پخش سینمایی حوزه هنری 
در اکران »پوســت« قابل تجلیل است 
و حرکت دوســتان و سیاستگذاری 
آن ها در اکــران فیلم مؤثر بود. چراکه 
در چارچوب درســت پیش می روند. 
توجه مؤسسه بهمن سبز به فیلم هایی 
مانند »پوست« و پذیرفتن آن جسارت 
می خواهــد، دوســتان بــرای توجه 
بــه اینگونه فیلم ها و گرفتن ســانس 
جسارت به خرج دادند و خط شکنی 
کردنــد امیدوارم این روش به ســایر 
شــرکت های پخش تسری و اینگونه 

آثار به سالن های سینما راه پیدا کند.
تهیه کننده »یدو« در بخش دیگری 

از صحبت های خود با اشــاره به اینکه 
تغییر ذائقه مخاطــب نگاه بلندمدتی 
را می طلبــد و نیازمند کار پژوهشــی 
اســت، اظهار کرد: فرهنگسازی روی 
یک موضوع و تغییــر ذائقه مخاطب 
اتفاقی نیست که یک شبه رقم بخورد 
بلکه همه ارگان ها از سازمان سینمایی 
گرفته تا تهیه کننده و فیلمساز و کسانی 
که به نوعی نقــش دارند، باید در این 
قصه حرکت کنند و مسیر خود را تغییر 
بدهند.مصباح ادامــه داد: در برخی از 
مقاطع در تاریخ ســینمای ایران اسم 
کارگردان مردم را به سالن های سینما 
جــذب می کــرد و در برخی دیگر از 
مقاطع اســم بازیگر مــورد توجه بود 
اما باید به ســمت ســینمای قصه گو 
و داســتانی حرکت کنیــم تا قصه و 
محتــوای فیلم مخاطب را جذب کند 

و انحصارهایی که روی اسم ها و افراد 
است، از بین برود تا سینما رونق بگیرد، 
فیلمسازان جوانی که با هزینه کمتری 
قصد تولید فیلم دارند، انگیزه پیدا کنند 
و زمینه برای دیده شدن آن ها و فعالیت 
بیشتر شود. به گفته وی، در بحث تغییر 
ذائقه مخاطب توسعه سالن های سینما 
هم بحث مهمی اســت چراکه سرانه 
صندلی ســینما در کشــور به شدت 
پایین اســت و باید به سمت توسعه و 
زیرساخت حرکت کرد که این موضوع 

هم نیازمند برنامه ریزی دقیق است.
این تهیه کننده ســینما در پایان 
دربــاره فعالیت ایــن روزهای خود 
عنوان کرد: این روزها مشــغول نهایی 
کردن کارهای پس تولید فیلم سینمایی 
»بی مادر« به کارگردانی ســیدمرتضی 
فاطمی و تهیه کنندگی خودم هســتیم 
چراکه برای حضور در چهلمین دوره 
جشنواره ملی فیلم فجر ثبت نام کرده ایم 
و امیدواریم این فیلم در جشنواره فجر 

به نمایش دربیاید.

گروه فرهنگ و هنر- مجموعه 
تلویزیونی »اپیدمی« به تهیه کنندگی 
سعید کمانی با محوریت شیوع کرونا 

در ایران تولید شده است.
ســعید کمانی تهیه کننده درباره 
سریال اپیدمی گفت: سریال اپیدمی 
در ســه فصل ساخته می شود که هر 
فصل ۱۰ قســمت اســت. هر فصل 
کارگردان جداگانه ای دارد و هرکدام 
از آن ها جوانان مســتعدی هستند که 
در جشــنواره ها جایزه گرفتند. فصل 
اول را سید سجاد حسینی، فصل دوم 
محمد صادق بکتاشیان و فصل سوم 
را محمد علیزاده کارگردانی می کند.

کمانی بیان کرد: قصه ســریال 
اپیدمی بــه زندگی کادر درمان برمی 

گــردد. در این ســریال قصه کریم 
ســواری یکی از مدافعان ســلامت 
روایت می شــود، قرار بود این نقش 
را علی ســلیمانی بازی کند، بیشــتر 
صحبت ها را انجام دادیم، تست گریم 
انجام داد اما متاسفانه درگیر بیماری 
کرونا شــد و این هنرمند دوســت 

داشتنی را از دست دادیم.
وی افــزود: برای جایگزین این 
نقــش اصغر نقی زاده انتخاب شــد. 
عــلاوه بر قصه کریم ســواری ما در 
ســریال اپیدمی قصــه دکتر جهان با 
بازی مهدی فخیم زاده، قصه آفاق با 
بازی فریبا متخصص و قصه فرمانده 
پایگاه سلامت با بازی قصابیان را در 

سریال روایت کردیم.

تهیه کننده سریال دخترگمشده 
عنوان کــرد: در فصل دوم بازیگران 
جدیــدی اضافه می شــوند و قصه 

زندگی آن ها روایت خواهد شد.
وی درباره حضور مهدی فخیم 
زاده در این سریال گفت: آقای فخیم 
زاده فیلمنامــه را خوانــد و قصه را 
دوست داشــت چراکه تاکنون نقش 
دکتــر بازی نکرده بود و علاقمند بود 
این نقش را تجربــه کند. نکته هایی 
داشتند که قرار شد اصلاح کنیم تا در 

سریال حضور پیدا کنند.
وی افزود: ما در ســکانس هایی 
بایــد حضــور مــردم در روز هایی 
ابتدایی کرونا را روایت کنیم. به همین 
خاطــر بیش از ۱۰ هزار هنرور در۳۰ 

قسمت سریال اپیدمی حضور دارند.
این تهیه کننده توضیح داد: هدف 
ما نشــان دادن فعالیت کادر درمان در 
روز های ابتدایی شیوع کروناست، با 
شرایط ســختی که وجود داشت در 
بیمارســتان صحرایی حاشــیه شهر 
حضور پیدا کردنــد تا اپیدمی کرونا 

ادامه پیدا نکند.
کمانــی خاطــر نشــان کرد: 
تصویربرداری فصل اول ســریال به 
پایان رســیده و در مرحله تدوین و 
صداگذاری هستم. این روز ها فصل 

دوم در حال تصویربرداری است.
عوامل این ســریال عبارت اند 
محمدعبدی،  نویســندگان:امیر  از: 
مهدی فنایان، ســید سجاد حسینی، 

تدوین: حســن صدخسروی، مدیر 
تصویربرداری:فرهــاد محمــودی، 
مدیرصدابــرداری: احمــد اردلان، 
طراح صحنه و لبــاس: محمدجعفر 
شــاهی، مدیر تولید: عباس دقاقی، 
طــراح گریم:ثمربرازنــده، طــراح 
موســیقی:رضا  لباس:نیازحمیدی، 

خســروی، ویژوال: محســن صد 
خســروی، مدیــر برنامــه ریزی: 
مجتبی خــادم زاده، مدیر تدارکات: 
شــهرام شفیعی، جانشین تهیه: حامد 
مختــاری، عکاس: امیــر خدامی با 
همــکاری بهداری نیــروی دریایی 

سپاه.

گروه فرهنگ و هنر- در روز های 
رنگارنــگ پاییــزی، جشــنواره ای 
متفاوت از آثار نقاشــیخط به همت 

هنرمندان این عرصه برگزارشد.
جشــنواره چتر نویســی »باز 
باران« جشنواره هنری است که برای 
نخســتین بار در تهران به سرپرستی 

عظیم فلاح هنرمند نقاشــیخط کلید 
خورد و هم اکنون هنرمندان نقاشیخط 
سایر استان ها هم به انجام این رویداد 

هنری مشغول هستند.
مدیر هنــری چتر های نگارش 
شــده با رنگ و نقش های مختلف، 
مریــم حاصلــی از بانــوان جوان، 

خوشنویس و نقاش است که توانسته 
بــا طراحی نامواره هــای برنامه های 
مختلف تلویزیونی، کســب مقام در 
جشنواره های نقاشیخط و برگزاری 
نمایشــگاه در ایران و سایر کشور ها 
نام خود را در این هنر مدرن ثبت کند. 
مدیریت اجرایــی این رویداد را هم 

سایه بهادری برعهده دارد.
در جشــنواره چترنویسی »باز 
باران« تهــران، قریب بــه ۳۰ تن از 
هنرمندان نقاشــیخط بر روی چتر ها 

هنرنمایی کردند.
نمونه هــای زیبــا از آثــار این 
جشنواره را در ادامه مشاهده می کنید.

گروه فرهنــگ و هنر- پدرام 
شــریفی با فیلم »کابل پلاک ۱۰« در 
چهلمین دوره جشــنواره فیلم فجر 

حضور خواهد داشت.
پدرام شریفی به جمع بازیگران 
فیلم ســینمایی »کابل پــلاک ۱۰« به 

نویسندگی، تهیه کنندگی و کارگردانی 
نوید محمودی پیوست.

پیش از این الناز شاکردوســت 
به عنوان بازیگــر نقش اول این فیلم 

معرفی شده بود.
فیلمبرداری »کابــل پلاک ۱۰« 

هم اکنون به پایان رســیده اســت و 
ســازندگان فیلم تلاش دارند با انجام 
مراحل فنی فیلــم را برای نمایش در 
چهلمین دوره جشــنواره فیلم فجر 
آماده کنند. »کابل پلاک ۱۰« مضمونی 
متفاوت نسبت به سایر فیلم های نوید 

محمودی دارد و در خلاصه فیلم آمده 
است:

ثریــا: لیلی جان چــی رو نگاه 
میکنی؟

آدم که مردن خودشــو تماشــا 
نمیکنه

حسین علیزاده: 

هنرِ شجریان نیاز انسان است
حسین علیزاده در آیین نکوداشت محمدرضا شجریان که همزمان با گشایش نمایشگاه »نغمه مانا« صورت گرفت، گفت: صدای محمدرضا شجریان، 

صدای عشق است و اگر کسی با عشق خصومتی دارد در واقع با او خصومت دارد. هنر شجریان نیاز انسان است.

»پوست« خط شکنی کرد؛

جذب ۶۰ هزار مخاطب به سینما بدون بازیگر چهره

روایت های روز های کرونایی کادر درمان در سریال »اپیدمی«

نقاشیخط کاران جوان دنیای رنگارنگ پاییز را بر روی چتر های تیره بازنمایی کردند

انتشار اولین عکس پدرام شریفی در فیلم سینمایی 
»کابل پلاک ۱۰«
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همه ملت ما بــه هم عصری 
با اســتاد شــجریان افتخار 
می کننــد. در طــول تاریخ 
چراغ های روشنی داشته ایم 
کــه جغرافیــای فرهنگی ما 
را روشــن کــرده و آنان که 
مشــتاق زیبایــی و کمال و 
لطافــت و معرفــت و هنــر 
هســتند، از صدای آسمانی 
استاد شــجریان، مشام جان 
خــود را معطر کرده اند و این 
بهره مندی همچنان ادامه دارد. 
متاسفانه ملت ما به دلایلی که 
مفصل است، ماموریت دارد 
گویی خودش را معرفی نکند


